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Zasady pisowni U

-un

WYJĄTKI:

1.

2.

U piszemy w zakończeniach: -un, -unek, -unka, -utka, -utki, -uch,
-uszka, -uszek, -ula, -us, -uś, -usia, np:

U piszemy w zakończeniach czasowników w czasie teraźniejszym, 
np.: 

U piszemy na początku wyrazu, np.:

U piszemy na końcu wyrazu, np.:

U piszemy w rzeczownikach zakończonych na -um, np.:

U do zapamiętania, np: autor, biurko, brud, budyń, duży, humor, 
huk, już, jutro, kożuch, kałuża, lektura, numer, okulary, reguła, 
rzut, skuwka, suchy, trudny, wujek, wsuwka, zasuwka, żubr, żurek

-unek

3.

4.

7.

ósemka, ósmy, ówczesny, ów, ówdzie

ucho ul ulica uczeń ubranieupał ulewa uwagaurlop
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w pokoju bez biletu na talerzuw polu do lasu1 kg cukruna foteluw plecaku

do 20 min. normalny

BILET SKASOWAĆ 
I ZACHOWAĆ DO KONTROLI

4,10 zł

muzeum liceumakwarium album kostiumsum rozum tłum

piorun rysunek opiekunka minutka mięciutki brzuch
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puszka kożuszek

koszula globus struś mamusia

-unka -utka -utki -uch

-uję -ujesz -uje -ujemy -ujecie -ują

-uszka -uszek

-ula -us -uś -usia

5.

6. WYJĄTKI: zbóje, dwóje, tróje

3 osoba ON, ONA, ONO2 osoba TY1 osoba JA

liczba pojedyncza liczba mnoga

3 osoba ONI, ONE2 osoba WY1 osoba MY
- maluję
- buduję

- malujesz
- budujesz

- maluje
- buduje

- malujemy
- budujemy

- malujecie
- budujecie

- malują
- budują

PAMIĘTAJ!  UJE się nie kreskuje!


